
VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
Södertörns nämndemannaförening 2018 

 
Styrelsen: Ronny Frithiof  ordförande (avgått vid årsskiftet) 
 Åke Hellberg  vice ordförande 
 Pia Carlsson  kassör 
 Lillemor Mellqvist sekreterare 
 Stig-Åke Karlsson ledamot 
 Berit Schultz  ledamot (avgått under året) 
 Sebastian Tranberg         ledamot (avgått ur föreningen p.g.a. bristande betalning) 

Revisorer: Kent Vesterberg 
 Marianne Themptander 

Suppleant: Eva Karlsson 

Valberedning: Christina Twerrin, sammankallande 
 Urban Koistinen 
 Elisabeth Samsing (avgått under året) 

Styrelsen har haft sju styrelsemöten. 

Medlemsantal  
Under året har medlemsantalet ökat till 89 medlemmar varav två passiva.  

Lagmannen 
Styrelsen har träffat lagmannen fyra gånger under året, två gånger per termin. 

E-postadress 
Föreningen har skaffat en egen e-postadress, sodertornnf@nmrf.se. Det ser bättre ut att vi har en 
egen e-postadress i stället för att styrelsen använder någon privat e-postadress.  

Information 
Styrelsen har skickat ut information till medlemmarna genom vårt medlemsregister, som bara 
innehåller namn, betaldatum och e-postadress. Det är helt enligt GDPR, den nya 
personuppgiftslagen. 
Styrelsen skickade ett elektroniskt julkort till samtliga nämndemän vid vår tingsrätt, inte bara till 
medlemmarna. Det uppskattades mycket. Det kom många julönskningar tillbaka. Det var ett sätt att 
visa att vi finns. 

Regionträffar  
Styrelsen har deltagit i regionträffar med övriga nämndemannaföreningar i region 5. Där har vi enats 
om ett samarbete med bl.a. föreläsningar. Det innebär att vi bjuder in varandra till våra 
föreläsningar. Tyvärr har Södertälje nämndemannaförening valt att inte ingå i detta samarbete. 

Föreläsningar  
I april hade vi en föreläsning om bevisvärdering, 28 deltagare. 
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I september hade vi en föreläsning om Stalking. 38 deltagare. 
I november hade vi en föreläsning om tullens arbete. 24 deltagare. 

Samtliga föreläsningar har varit mycket uppskattade. 

Dessutom har våra medlemmar deltagit på föreläsningar ordnade av andra 
nämndemannaföreningar. 

Nämndemannaförbundets årsstämma  
Södertörns nämndemannaförening representerades av ordföranden. Det protokollet har 
distribuerats till medlemmarna. 

Hemsidan  
På vår hemsida har vi lagt ut aktuell information om vår verksamhet. 

Slutord 
Styrelsen hararbetat med att aktivera nämndemannaföreningen. Vi har värvat många nya 
medlemmar under året. Det är viktigt att se till att vi blir så många medlemmar som möjligt 
för att vi ska göra vår röst hörd. Då styrelsen nu ställer sina platser till förfogande vill vi tacka 
för det förtroende som visats oss och önska den nya styrelsen lycka till i det framtida 
arbetet. 

 

 

Ronny Frithiof  Åke Hellberg 
ordförande   vice ordförande 

 

 

Pia Carlsson   Lillemor Mellqvist 
kassör   sekreterare 

 

 

Stig-Åke Karlsson 
ledamot 
 

 
 


